
Eurasian Milfoil Update – June 2021 

1. The divers have spent 20 hours in the yellow section which we roped off at the beginning of the 

season. The vast majority of the plants have been carefully removed. We will continue to 

monitor this site throughout the summer, as we turn our attention to other zones 

2. The orange zone which was discovered 2 summers ago has decreased in size from over 1000 

plants down to 5 plants, discovered and removed last week. This is a major victory. We will 

continue to monitor this area annually.  

3. The divers will now focus on the red zones for the rest of the summer. Please stay out of these 

three zones at all times. 

 

 

 

Mise à jour du myriophylle en épi - Juin 2021 

1. Les plongeurs ont passé 20 heures dans la section jaune que nous avons bouclée en début de saison. 

La grande majorité des plantes ont été soigneusement enlevées. Nous continuerons de surveiller ce site 

tout au long de l'été, en portant notre attention sur d'autres zones 

2. La zone orange qui a été découverte il y a 2 étés a diminué de plus de 1000 plantes à 5 plantes, 

découvertes et supprimées la semaine dernière. C'est une grande victoire. Nous continuerons de 

surveiller cette zone chaque année. 

3. Les plongeurs vont maintenant se concentrer sur les zones rouges pour la reste de l'été. Veuillez 

rester en dehors de ces trois zones à tout moment. 


